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                                                            Protokół nr 21/2015 
  z posiedzenia Zarządu Powiatu  

                                                               w Środzie Śląskiej 
odbytego w Starostwie Powiatowym 

                                                             w Środzie Śląskiej 
       w dniu 2 lipca 2015 roku  

o godz. 8:00   
 

Obecni:  
Grzegorz Pierzchalski – Wicestarosta Powiatu Średzkiego 
Kazimierz Buba– członek Zarządu  
Józef Chabraszewski - członek Zarządu   
Jerzy Wieczorek- członek Zarządu  
oraz  
Mariusz Żałobniak – sekretarz Powiatu Średzkiego 
Janina Gawlik – skarbnik Powiatu Średzkiego 
Daniel Padewski – wiceprzewodniczący Rady Powiatu w Środzie Śląskiej 
 
Wicestarosta 
Przywitał przybyłych członków Zarządu Powiatu i przedstawił porządek posiedzenia: 

    

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia.    

3. Zaopiniowanie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

 - zmian w uchwale budżetowej Powiatu Średzkiego na rok 2015, 

4. Sprawy różne.    

 

Ad.2/ Przyjęcie porządku posiedzenia.    

 

Za przyjęciem przedstawionego porządku posiedzenia, członkowie Zarządu 

Powiatu głosowali: 

 

              Za- 4           P-0        W-0 ( nieobecny Starosta) 

                 

Ad.3/ Zaopiniowanie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

 

 - zmian w uchwale budżetowej Powiatu Średzkiego na rok 2015, 

 

Skarbnik 

Omówiła uchwałę. Powiedziała, że rozstrzygnięty został przetarg na samochód, pług i piaskarkę. 

Najtańsza oferta na piaskarkę wyszła 460.000,00 tys. zł., w budżecie było zaplanowane ok. 

400.000,00 tys. złotych i brakuje 85.000,00 tys. złotych. W związku z tym, że Zarząd zaplanował 

kupić ten samochód, a nie było sensu jego kupowania bez pługu i bez piaskarki i Zarząd proponuje, 

żeby dołożyć te pieniądze i ten sprzęt zakupić. Byłby to sprzęt, który by służył przez następne 10 lat.  

 

Radny Chabraszewski  

Zapytał, jaki to jest rząd wydatków, jeżeli chodzi o pług i tą piaskarkę w stosunku do nośnika i jaki to 

jest nośnik dwuosiowy, czy trzyosiowy ? 

 

Wicestarosta 

Odpowiedział, że jest to dwuosiowy i z tej specyfikacji, którą myśmy dali to tylko cztery firmy mogły 

nam taki ciągnik dostarczyć. Firma MAN – bardzo droga 580.000,00 tys. złotych złożyła ofertę, firma 

DAF, firma Mercedes, która w ogóle nie stanęła do przetargu i firma Iveco. Najtańszy ciągnik 

380.000,00 tys. złotych, reszta to jest piaskarka i pług. 
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Radny Chabraszewski 

Zapytał, a co Iveco dało ? 

 

Wicestarosta 

Powiedział, że nie stanęli do przetargu, dlatego, że chcieli dać słabszy silnik, spełniali jako nośnik – 

były dwie osie, ale silnik był rzędu 220 koni mechanicznych. Stanęły 3 firmy do przetargu, jedna z 

nich się spóźniła, ale ich oferta nie odbiegała od poprzednich. Pan z Mana powiedział, że on też 

chciał. DAF, nie była firma w stanie w tym terminie dostarczyć ciągnika. Spieszymy się dlatego, że 

potrzebny nam jest na zimę, to musi być najpóźniej na koniec października.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu 

Zapytał, czy oni zapewniają nas, że będziemy mieli do zimy ? 

 

Wicestarosta 

Powiedział, że tak, jeżeli decyzja będzie w przeciągu kilku dni to oni teraz już zamawiają nośnik. 

Wczoraj rozmawialiśmy z tą firmą, która wygrała przetarg. Powiedzieli, że jeżeli decyzja będzie w 

przeciągu kilku dni i nie unieważnimy przetargu, także będzie do zimy. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu 

Zapytał, czy potem nie możemy wynajmować tego sprzętu? 

 

Skarbnik 

Powiedziała, że na bazie porozumień możemy z Gminami współpracować. Jako usługi nie, ale oni 

dają pomoc finansową, a my realizujemy zadanie. Dodała, że pieniądze zabieramy z 

powierzchniowego utrwalania dróg, jest to kwota określona już po przetargu z robotami 

dodatkowymi – to nie znaczy, że my zmniejszamy pieniądze na skrapianie. Jeżeli chodzi o zadania 

inwestycyjne bierzemy stamtąd 85.000,00 tys. zł i dajemy to na zakup tego samochodu.  

 

Za  pozytywnym zaopiniowaniem uchwały, członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 

 

Za-4             W-0         P-0 ( nieobecny Starosta) 

 

Do sali wszedł Wiceprzewodniczący Rady Powiatu – Daniel Padewski 
 

Ad.4/ Sprawy różne    

 

Przewodniczący Rady Powiatu 

Powiedział, że uchwała ta musi być przyjęta przez Radę Powiatu. W związku z tym Zarząd złoży 

wniosek o zwołanie sesji w trybie pilnym. Jeżeli to będzie dzisiaj to w przeciągu 7 dni zwołamy sesję. 

Projekt tej uchwały musi zostać zaopiniowany przez Komisję Budżetową. 

 

Radny Padewski 

Zwrócił się do Zarządu, aby Pan Przewodniczący, Wicestarosta, ja, dwie osoby z Rady Sołeckiej i 

Pan Starosta spotkali się z Burmistrzem w sprawie ciągu pieszo – rowerowego do miejscowości 

Jastrzębce.  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Wicestarosta zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu 

 
Protokół sporządziła:     
                     (-)                            
Magdalena Rutkowska                                       
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                                                                        PODPISY: 
 
                                                                  Grzegorz Pierzchalski...............(-)..................  
 
 
         Kazimierz Buba  ……………(-)………........ 
 

 
                                                                        Józef Chabraszewski…………(-)…..………….     
           
                                                                        

  Jerzy Wieczorek ……………(-)………….….. 
                                                                         

                                                          
                                                          Mariusz Żałobniak …………(-)…………….. 

 
                                                                       
                                                                        Janina Gawlik………………(-)……………….. 

 

 


